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Generalforsamling	  i	  Bramming	  Rideklub	  d.	  29.	  Marts	  2012	  

I	  alt	  13	  fremmødte.	  

Referat	  for	  generalforsamlingen	  ud	  fra	  nedenstående	  dagsorden.	  

Dagsorden:	  
1. Valg af dirigent 
2. Formandens beretning 
3. Kassereren fremlægger revideret regnskab 2011 
4. Budget 2012 
5. Fastsættelse af kontingent 
6. Forslag om vedtægtsændringer til godkendelse 
7. Indkomne forslag til dagsordenen 
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Der skal vælges nye medlemmer i stedet for Kristine Toullec og Pia T Kristensen, som 
træder ud af bestyrelsen. Alle andre modtager genvalg. 

9. Valg af suppleanter til bestyrelsen 
10. Valg af revisor og revisorsuppleant 
11. Eventuelt 

Punkt	  1	  

Dirigent:	  Steen	  Riber	  

Referent:	  Annemette	  Thuesen	  

Generalforsamling	  er	  lovlig	  indkaldt	  og	  der	  er	  ingen	  indvendinger.	  	  

Punkt	  2	  

Se	  bilag	  

Punkt	  3	  

Der	  mangler	  et	  beløb,	  hvilket	  formentligt	  svarer	  til	  tilskuddet	  der	  gives	  fra	  kommunen.	  Vi	  kom	  

kort	  ind	  omkring	  ”debitorsamlekonto”	  –	  det	  stammer	  alt	  sammen	  fra	  dressurhold.	  	  

Facilitetskort	  bliver	  diskuteret.	  

Opstaldning	  og	  facilitetskort	  kan	  evt.	  deles	  op.	  

Regnskabet	  2011	  godkendes.	  

Punkt	  4	  

Vi	  har	  sat	  kontingent	  for	  unge	  under	  18	  lidt	  højt,	  i	  håbet	  om	  at	  der	  kommer	  flere	  medlemmer	  

til.	  	  

Evt.	  ny	  smed.	  

Budget	  2012	  godkendes.	  

Punkt	  5	  

Kontingentsats	  bibeholdes.	  
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Mere	  reklame	  for	  stævnemedlemskab.	  	  

Punkt	  6	  

En	  lille	  ændring	  ved	  §	  13	  som	  fjernes	  igen.	  

Vedtægter	  godkendes.	  

Punkt	  7	  

Ingen	  indkomne	  forslag	  

Punkt	  8	  

Ingen	  af	  de	  fremmødte	  der	  ønskede	  at	  stille	  op,	  der	  var	  reelt	  kun	  to	  af	  de	  fremmødte,	  som	  

kunne	  vælges	  ind.	  Hvis	  der	  er	  nogen	  der	  på	  et	  senere	  tidspunkt	  ønsker	  at	  blive	  medlem	  af	  

bestyrelsen,	  optages	  disse	  uden	  valg.	  	  

Punkt	  9	  

Ingen	  at	  vælge.	  	  

Punkt	  10	  

Torben	  Rimmer	  bliver	  valgt	  som	  revisor.	  

Maria	  Kunø	  bliver	  valgt	  til	  revisorsuppleant.	  

Punkt	  11	  

Lotteri	  fra	  Børnehjælpsdagen	  introduceres.	  

Steen	  Riber	  tilføjer	  lidt	  til	  regnskabet	  fra	  salget	  af	  centeret.	  	  

	  

Original	  referat	  er	  underskrevet	  af	  Steen	  Riber.	  Nedenstående	  er	  kopi	  fra	  original.	  
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Formandens Beretning 2011 
Generalforsamling den 29. marts 2012 

 

Jeg vil gerne starte min første beretning i BRK med et tilbageblik på Marts Måned 2011. 

Bramming Rideklub var på daværende tidspunkt en klub som de fleste ikke havde de store 
forventninger til, hvilket talte sit tydelige sprog ved en stor medlemsflugt og et fællesskab som 
mere eller mindre var i frit fald i den gale retning. 

I dag skriver vi så marts 2012 og det er præcist et år siden hvor der blev taget nogle store og 
hurtige beslutninger , hvilket krævede at arbejdstøjet skulle på og et nyt fællesskab skulle spire og 
hvis ikke fællesskabet havde blomstret i det forlangende år, havde BRK ikke stået hvor vi gør i dag. 

2011 har været et spændende og meget udfordrende år, for en relativ ny bestyrelse uden ret 
meget erfaring i at drive en rideklub. Vi har bestræbt os på at køre klubben videre på bedste vis, 
og har generelt nået de mål vi havde sat os i det forløbne år. Det har bare ikke været ligeud af 
vejen, vi har taget nogle genveje – hvor nogle dog viste sig at være omveje, men vi har alle lært af 
disse erfaringer og jeg syntes vi er kommet frem til de mål vi havde sat os. Generelt har klubben 
haft et godt år.  

Medlemstallet er steget støt, hestebestanden er blevet fornyet, støtte klubben er godt etableret 
og der er igen en masse aktiviteter i gang , der er holdt ridelejr og mange nye venskaber er blevet 
skabt , undervisningen er godt etableret, vi har en vel fungerende hjemmeside –og BRK er blevet 
optaget i Danske Rideforbund 

Når dette er sagt betyder det ikke, at vi nu kan hvile på laurbærrene, der vil også i de kommende 
år være brug for en stor frivillig indsats såfremt vi skal fastholde og videreudvikle BRK. 
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Jeg vil også gerne sige tak til den tidligere bestyrelse i Bramming ridecenter som jeg personligt 
syntes har udført et godt stykke arbejde med hensyn til salg af centeret som desværre var 
nødvendigt henset til den økonomiske situation vi var ude i , jeg vil også byde alle nye medlemmer 
velkommen i rideklubben, dernæst vil jeg takke alle medlemmer voksne som børn, som gennem 
2011 har leveret en indsats for klubben, jeg vil også sige tak til støtte klubben samt alle 
medlemmer i bestyrelsen. Det er et stort arbejde som alle har lagt i regi af rideklubben, uden 
dette store arbejde var det ikke muligt , at opretholde rideklubben, også en stor tak til de 
sponsorer som i 2011 valgte at støtte rideklubben. 

Nogle af de større drøftelser vi har været inde over er f.eks. Klubbens værdier som vi har forsøgt at 
fremsætte således: 

 Samarbejde mellem bestyrelse og de enkelte medlemmer  

 Skabelse af et positivt miljø 

 Samarbejde om klubbens arrangementer 

 Arbejder med fælles mål 

 Hjælpe hinanden 

 Møde omkring div. arrangementer, hjælp hinanden og støtte til bestyrelsen 

Det er bestyrelsens ønske at navigere efter de beslutninger der tages fremover, derfor håber jeg 
også, at alle vil læse dem og tænke over hvordan vi kan efterleve disse værdier når vi færdes i BRK. 

Bestyrelsen bliver ofte involveret i konflikter, der er uden for vores rækkevidde, at løse fordi de 
ofte handler om enkelte personer. Vi kan derfor kun komme med gode råd til at løse sådanne 
problemer. Her håber vi naturligvis også, at værdierne kan have en betydning for at konflikterne 
løses på sober og konstruktiv måde. 

Økonomi  

BRK driftsresultat blev et plus på 19.500 kr . Bestyrelsen er tilfredse med det positive resultat, men 
der kommer store udfordringer i 2012 da vores husleje er steget betydeligt i forhold til sidste år. 
Dette medfører at vi i vores budget havner med et underskud på ca. 20-40 tusind kroner i år.Dette 
er ikke tilfredsstillende så vi skal arbejde ekstra hårdt for at få nye medlemmer samt flere heste i 
stalden, der vil i den nærmeste fremtid blive opsat fronter i de sidste spiltov så disse også kan 
udlejes. Der er blevet tilført kapital til rideskolen ved salg af centeret ca. 140 tusind kroner. 
Beløbet er hensat på en konto der ikke er med i den daglige drift, vi vil gøre store tiltag for kunne 
bevare beløbes størrelse på kontoen. Lige nu ligges der store kræfter i hvordan vi kan spare på 
foder strøelse mm. i stalden. 
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Selv om jeg som person helst ser muligheder frem for begrænsninger vil jeg nok blive opfattet som 
en nået naiv person hvis ikke jeg også i denne beretning skulle nævne , at træerne jo ikke bare 
gror ind i himlen, BRK står naturligvis over for mange nye udfordringer inden vi kan `bryste` os af 
at være en økonomisk velfunderet klub, hvilket naturligt nok sætter nogle begrænsninger på 
nuværende. Jeg vil dog ikke komme mere ind på det økonomiske men lade det være op til 
kassereren herefter. 

Sluttelig vil jeg gerne igen benytte lejligheden til at sige tak til alle som har støttet op om BRK 
Ingen nævnt ingen glemt. 

 

Med de bedste ønsker for BRK´s  fremtid. 

Formanden 

Jørn Iversen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


